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Samhällsvandring september 2020

Hällekis Samhällsförening bjöd in er till en samhällsvandring i höstas. Vi uppskattade att ni
var positiva och kom.

Vi lämnade med ett par saker som ni skulle ta med er. Nu har vi inte fått någon återkoppling
så vi undrar vad som hänt.

Det vi skickade med var:

1. Förslag om att Kommunen sköter klippning av gräset vid Emils bad.
2. Vi lämnade ett förslag till gång/cykelväg vid dammen.
3. Det saknas lägenheter i Hällekis.

Hälsningar

Styrelsen för Hällekis Samhällsförening
samhallsforeningen@hallekis.nu

mailto:samhallsforeningen@hallekis.nu

